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Kostbare grond niet onder water zetten 

De politiek dient eerlijk tegenover de burger te zijn en geen wensen of ideeën naar buiten te brengen 
die niet realistisch zijn, ook niet in het kader van mooie vergezichten. Daarom heeft de CDA fractie in 
de raadsvergadering van 11 juli jl. stelling genomen tegen de gedachte om veenweidegebied (onder 
andere de Noord en Zuid Einderpolder) te vernatten, dat wil zeggen: onder water te zetten. Bedoeling 
is om daarmee de langzame verbranding van het veen stop te zetten. Deze verbranding zou een 
bijdrage leveren aan de stijging van broeikasgassen in de atmosfeer. De CDA fractie vindt in dit geval 
het middel erger dan de kwaal. We dienen uiterst zorgvuldig om te gaan met schaars 



veenweidegebied en de agrarische functie daarvan. Je zal maar agrariër in dit gebied zijn en net 
willen gaan investeren in een nieuwe stal met zonnepanelen en dan dit horen! De CDA  fractie heeft 
daarom voorgesteld om dit ongewenste onderdeel uit de structuurvisie "De stad van morgen" te halen. 
Dat bleek tevergeefs. De wethouder betoogde dat het een idee betreft en geen beleidsvoornemen. 
Tja, wij willen deze mogelijkheid eenvoudigweg niet opperen en daarmee onzekerheid laten bestaan 
voor de agrariërs in deze polders. Alleen RijnGouweLokaal en Nieuw Elan steunden ons. De andere 
partijen - onder aanvoering van de VVD - willen de mogelijkheid wel openhouden. We zullen nu via de 
provinciale politiek proberen dit idee in de kiem te smoren. 
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl en Marjon Verkleij, 
mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Burgemeester Bruin Slotsingel geen drukke verkeersader 
Op de agenda van de gemeenteraad van 11 juli stond ook de structuurvisie verkeer en vervoer waarin 
wethouder Kees van Velzen het mobiliteitsbeleid van de komende jaren neerzet. Bereikbaarheid is 
daarbij een groot thema, net als leefbaarheid en veiligheid. Tijdens de raadsvergadering is ingestemd 
met de visie en ook een motie aangenomen over de Burgemeester Bruinslotsingel (BBS). Het gaat 
hier om de discussie over een kleine bypass versus een grote bypass (rondweg) in relatie tot het 
binnenstedelijk verkeer. Het centrum van Alphen wordt namelijk steeds drukker qua autoverkeer. Om 
te voorkomen dat op termijn het centrum dichtslibt, is in de visie opgenomen om dit doorgaande 
verkeer zo veel mogelijk via de buitenzijde van de stad te geleiden. Dit zal stapsgewijs gaan gebeuren 
en alleen maar als er voor de automobilist ook een reëel alternatief is. Onderdeel van de visie vormt 
de grote en kleine westelijke rondweg.In dit kader is door de CDA fractie samen met o.a. D66 een 
motie mede ingediend die uitspreekt dat de BBS (tot de Eisenhowerlaan) - bij welke variant - ook niet 
drukker mag worden dan deze nu al is. In feite is er gezegd: we willen de grote en kleine rondweg 
synchroon in de tijd aanleggen en als dat niet kan, dan maar niet. Zo wordt voorkomen dat de BBS in 
de toekomst een drukke verkeersader wordt. De CDA fractie vindt dit een verstandige lijn naar de 
toekomst en heeft daarbij waardering uitgesproken voor de betrokkenheid van de inwoners van 
Groenoord die onder leiding van de heer Van Vliet de afgelopen jaren steeds het belang van dit 
onderwerp hebben bepleit. 
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl  
 
 

Golfclub moet betalen voor gebruik van gemeentegrond 

De gemeente is bezig met het aanpakken van allerlei vastgoedsituaties. In dit kader komen soms 
onverkwikkelijke zaken naar boven. Zo ook in geval van de golfbaan in het Zegerslootgebied. Door 
een aantal fracties waaronder de SP is, mede naar aanleiding van vragen van omwonenden, deze 
situatie aan de orde gesteld. Zie ook eerdere fractieflitsen. De gemeente heeft in 1985 haar grond van 
het openbare deel van de golfbaan aan de golfclub in gebruik gegeven onder de voorwaarde dat een 
deel van de winst beschikbaar zou komen voor het beheer van de rest van het Zegerslootgebied. Na 
onderzoek bleek dat deze afspraak door de jaren heen niet is nagekomen en de overeenkomst min of 
meer in de vergetelheid is geraakt. Er zijn veel details over dit onderzoek te melden m.n. hoe dit zo 
heeft kunnen gebeuren. Dit kan en moet anders. Punt is dat we het verleden niet meer kunnen 
veranderen. Zowel de gemeente als ook de golfclub hebben steken laten vallen. Mede op verzoek van 
de CDA fractie is er unaniem een motie door de gemeenteraad aanvaard, waarin het College wordt 
opgedragen om z.s.m. met de golfclub nieuwe afspraken te maken om de overeenkomst na te leven 
en tot een reële pachtsom te komen voor het gebruik van gemeentelijke grond. "Goedschiks of anders 
kwaadschiks" zoals ik in het openbaar heb gezegd. Hier geldt immers dat we geen onderscheid 
kunnen en willen maken: of het nu om een kleine organisatie, een uitkeringsgerechtigde of de golfclub 
gaat: ieder dient zich aan gemaakte afspraken te houden. En van een professionele, in de Alphense 
samenleving gewortelde golfclub mag je ook een maatschappelijk verantwoorde opstelling 
verwachten. We gaan zien hoe het College hiermee aan de slag gaat en zullen kritisch blijven of de 
motie wordt uitgevoerd.  
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl 
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Bestemmingsplan Buitengebied Aarlanderveen 
Op 11 juli heeft de gemeenteraad het nieuwe Bestemmingsplan vastgesteld voor het Buitengebied 
aan de oostkant van Alphen aan den Rijn, te weten de polder Nieuwkoop, drooggemaakte polder ten 
westen van Aarlanderveen en de Zuid- en Noordeinderpolder. Met dit bestemmingplan wil Alphen aan 
den Rijn het buitengebied vitaliseren en multifunctioneel landgebruik stimuleren. De nadruk ligt op het 
versterken van recreatie, economische ontwikkeling en natuur. Bouwen op bestaande kwaliteiten staat 
hierin centraal.  
In 2008 heeft gemeente Alphen aan den Rijn de 'Structuurvisie Buitengebied' opgesteld,  
vanuit een nieuwe ontwikkelingsplanologie. Ontwikkelingsplanologie betekent 'denken vanuit kansen 
en sturen op doelen'. Er is gekozen voor het opsplitsen van het buitengebied in een poldergerichte 
aanpak. Dit plan is de eerste in rij. Aan de hand van de opzet van dit bestemmingsplan zullen 
uiteindelijk de andere polders in het buitengebied ook in een nieuw planologisch jasje worden 
gestoken.  Het bestemmingsplan bestaat uit vijf delen, te weten de toelichting, de regels, de 
verbeelding, de inventarisatiekaart en de kwaliteitsgids.  
De Raad vond dat de eerste keer niet zonder kinderziektes is verlopen,  gezien de hoeveelheid van 50 
zienswijzen die zijn ingediend en de fouten die gemaakt zijn op de inventarisatiekaart. Wethouder 
Hoekstra vond echter dat het een logisch gevolg was, omdat  de belanghebbenden niet gewend zijn 
met de nieuwe planologie.  
Voor ondernemers en bewoners is een bestemmingsplan een belangrijk moment om  met name voor 
de komende jaren te weten welke ontwikkelingsmogelijkheden er zijn, of alle gebouwen goed zijn 
weergegeven en of de bestemming klopt. In dit plan heeft de Raad niet aan de voorkant kaders 
meegegeven: de structuurvisie en de nieuwe planologie was leidend. Men is uitgegaan van huidig 
gebruik. Hierdoor zijn met name glastuinbouwers aan de Oostkanaalweg in de pen geklommen, omdat 
hun gebied de nieuwe functie kreeg Agrarisch Landschap Waarde 3. Er is ruimte gegeven aan 
reclamanten om in te spreken op een hoorzitting, Raadsleden hebben een rondrit gehouden langs 
bepaalde objecten en in de commissiebehandeling kon weer ingesproken worden.  Het college is 
coulant omgegaan met de verzoeken en heeft veel van de ongegrond verklaarde zienswijzen n.a.v. de 
hoorzitting en commissiebehandeling toch nog gegrond verklaard en aangepast. Drie vraagstukken 
bleven over, waar we als CDA fractie amendementen op het plan hebben ingediend en ook gesteund 
werden door vele partijen. De amendementen gingen over vergroting van bouwvlak aan de 
Achtienkavels, bestemmen van een perceel als glastuinbouw aan de Oostkanaalweg en benoemen 
van 4 wooneenheden i.p.v. 3 aan de Kortsteekterweg. Alle amendementen hebben het gehaald en dat 
is fijn voor de reclamanten, maar ook voor ons als fractie. Het was een intensieve periode, waarin we 
een nauw contact hebben gehad met onze achterban, die voor een groot deel in het landelijk gebied 
zit, en ook dat is winst. 
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Afscheid Ruud Gebel 
Tijdens de gemeenteraad van 11 juli is afscheid genomen van Ruud Gebel. Na 3 perioden raadswerk 
vindt hij het genoeg en wil hij meer tijd voor zijn gezin en andere activiteiten maken. Tijdens de 
vergadering is de heer Gebel door onze burgemeester Bas Eenhoorn koninklijk onderscheiden als Lid 
van de Orde van Oranje Nassau. Namens de CDA fractie feliciteer ik Ruud van harte met zijn 
welverdiende onderscheiding en wil ik hem bedanken voor de jarenlange, plezierige samenwerking. 
Uiteindelijk is politiek mensenwerk en moet je het samen doen, ondanks de verschillen van opvatting 
die er natuurlijk zijn. Daar horen stevige discussies bij maar altijd met respect voor de politieke 
opponent. En die was er in dit geval eentje van formaat  Beste Ruud, het ga je goed!  
 
Meer informatie bij: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 
 
 

René Vrugt plaatsvervangend voorzitter van de gemeenteraad 
Tijdens de gemeenteraadsvergadering van 11 juli is René Vrugt unaniem gekozen als nieuwe 
plaatsvervangende voorzitter van de gemeenteraad. Hij volgt in deze rol Ruud Gebel op, die afscheid 
nam. Ook neemt René in plaats van Ruud Gebel voortaan deel aan de werkgeverscommissie voor de 
raadsgriffier.   
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Zomerreces 
Van 15 juli t/m 24 augustus is de fractie met zomerreces. Na een druk seizoen en een hete 
campagneherfst in het vooruitzicht zijn we er met z’n allen best aan toe om even bij te tanken. De 
zomer is een periode van uitrusten, van herstel en voorbereiding op het najaar. Een periode om te 
genieten van het mooie weer en de vrije tijd, van familie en vrienden, van de natuur, dichtbij of veraf. 
De zomer is ook een periode van “ontmoeten”. We hoeven even niks en hebben tijd voor 
ontmoetingen, soms heel spontaan en verrassend. De CDA fractie wenst u allen een heel mooie 
zomer toe. Gaat u op vakantie, geniet daar dan van en kom veilig weer terug. Blijft u thuis, neem dan 
eens een andere route in ons mooie Alphen aan den Rijn of fiets/wandel door het prachtige 
buitengebied. We hebben een stad om trots op te zijn. Tot na de zomer!    
 
 

Vergadercyclus augustus/september 2013 
 Zaterdag 24 augustus houdt de CDA fractie haar jaarlijkse fractiedag 

 Donderdag 5 september is er informatiemarkt en raadscommissie 

 Dinsdag 10 september vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 12 september is er informatiemarkt en raadscommissie 

 Dinsdag 24 september vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 26 september is er raadsvergadering om 20.00 uur 
 
 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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